
Rondvraag PvdA inzake Japanse duizendknoop

Langs de Vledderlanden staat de laatste jaren veel Japanse duizendknoop. Dit wordt door de 
wegbeheerder gemaaid en geklepeld. Het maaisel blijft een tijd liggen en kleine stukjes blijven 
achter, waardoor de plant zich steeds verder verspreid. De kans dat de soort schade aanricht op de 
begraafplaats neemt toe en hierover krijgen wij verontruste berichten van bewoners in Vledder.

De wethouder heeft eerder aangegeven te wachten op beleid vanuit de provincie. Nu is in er 2019 
landelijk een protocol vastgesteld, dat is gemaakt door Probos en Aequator. 

Vragen:

1. Is de gemeente bereid om de situatie in Vledder te beoordelen en conform het protocol te 
handelen, om de verdere verspreiding hier te stoppen?

2. Wil de gemeente ook het protocol in de rest van de gemeente hanteren? 
Bron: https://bestrijdingduizendknoop.nl/protocol/ 
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